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Protokół Nr XXXV.2013 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 1 października 2013 r. 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom pan Zbigniew Wołcerz – Przewodniczący Rady 

Powiatu w Opatowie.  

 

Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 

załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

Sesję rozpoczęto o godz. 9
00

, a zakończono o godz. 10
40

. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  
a) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację 

zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

 Opatowskiego na lata 2013 – 2017; 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 r.. 

6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

7. Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Powiatu. 

        

Pan Przewodniczący wypowiedział formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 

Oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza, że obrady są prawomocne.  

W sesji uczestniczyło 14 radnych – nieobecni: 

- pani Monika Domagała, 

- pan Andrzej Grządziel, 

- pan Krzysztof Mazurkiewicz. 

 

Ad.2) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony 

do wglądu, a następnie zaproponował jego przyjęcie bez odczytywania. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu  

z poprzedniej sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

 W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych.  

 

W tym momencie na salę obrad dołączył pan Wicestarosta Gustaw Saramański oraz 

radny pan Jacek Dwojak. Od tej pory obrady toczyły się w obecności 14  - osobowego 

składu radnych. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 
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Ad.3) Przyjęcie porządku obrad.  

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pana Starostę Bogusława Włodarczyka. 

Głos zabrał pan Starosta, który powiedział, że zgłasza wniosek w imieniu Zarządu 

Powiatu o rozszerzenie porządku obrad, a mianowicie o dodanie w pkt 5 ppkt d) tj. 

projektu uchwały w sprawie braku przesłanek do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnej Jolanty Magierowskiej,  

-przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej 

-podjęcie uchwały   

oraz ppkt e) tj. projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka zarządu 

Jolanty Magierowskiej i zwolnienia z pełnienia obowiązków członka zarządu. 

 

Wobec powyższego pan Przewodniczący zapytał radnych czy ktoś ma pytania do pana 

Starosty. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem 

wniosku pana Starosty o rozszerzenie porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym wniosek pana Starosty został przyjęty bezwzględną większością 

składu rady. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

W głosowaniu nie wzięła udziału  1 osoba – pani Jolanta Magierowska. 

 

Pan Przewodniczący odczytał zmieniony projekt porządku obrad  w brzmieniu: 
 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

a) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na 

realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu  Opatowskiego na lata 2013 – 2017; 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 

r.; 

d) braku przesłanek do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Jolanty 

Magierowskiej; 

- przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej 

- podjęcie uchwały  

e)  przyjęcia rezygnacji członka zarządu Jolanty Magierowskiej i zwolnienia  

z pełnienia obowiązków członka zarządu.      

6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

7. Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Powiatu. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem odczytanego porządku 

obrad XXXV sesji Rady Powiatu. 

  

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
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Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 4) Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

 Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Starostę. 

Głos zabrał pan Starosta, który przedstawił okresową informację o pracy Zarządu 

Powiatu pomiędzy sesjami, która stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie poinformował, że nadal trwają inwestycje drogowe na terenie powiatu. 

Podkreślił, iż Powiat Opatowski zainwestował w/w prace ok. 13 mln. zł. Kontynuując 

swoją wypowiedź pan Starosta powiedział, że w budżecie państwa utworzona została 

rezerwa subwencji ogólnej, a środki z powstałej rezerwy zostaną przeznaczone na 

dofinansowanie inwestycji na drogach publicznych, powiatowych i wojewódzkich.  

W związku z tym podejmowane są działania zmierzające do pozyskania środków  

z rezerwy subwencji ogólnej w roku 2014 na realizację zadania przebudowy drogi 

powiatowej na odc. Opatów – Lipowa- Podole – Małoszyce. Następnie pan Starosta 

poinformował, że inwestycje drogowe przeprowadzane na terenie miasta i gminy 

Opatów są bardzo duże i prawdopodobnie trzeba będzie wziąć pod uwagę możliwość 

kredytową powiatu  w celu dokończenia prac inwestycyjnych. Ponadto została 

podpisana umowa dotycząca projektu bezpośredniego wsparcia rozwoju szkół  

i przedszkoli poprzez wdrożenie zmodernizowanego systemu doskonalenia 

nauczycieli, dzięki czemu będzie ok. 10 dodatkowych miejsc pracy. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma zapytania do pana Starosty. 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący korzystając z okazji zadał 

pytania panu Staroście. 

Pan Przewodniczący oznajmił, że jest zaskoczony tym, iż Gmina Opatów zmniejszyła 

dotacje o kwotę 40.000 zł, gdyż jakiś czas temu podejmowana była uchwała 

przyznająca środki finansowe z budżetu gminy - poprosił o wyjaśnienie. 

Następnie pan Przewodniczący powiedział, iż jest pod dużym wrażeniem dotychczas 

przeprowadzonych inwestycji, tym bardziej, że ok. 1 mln. zł zostało przeznaczonych 

na Gminę Opatów. Zwrócił się zapytaniem do pani Skarbnik  

o procentowy udział Samorządu Gminy Opatów w inwestycjach drogowych, które  

Powiat Opatowski będzie realizował. 

 

Pan Starosta poprosił o zabranie głosu i udzielenie odpowiedzi na w/w zapytania. 

Pan Przewodniczący wyraził zgodę. 

 

Pan Starosta poinformował, że w ramach tzw. „schetynówek” do tej pory 

porozumienie zostało podpisane z Gminą Lipnik zaś z Gminą Opatów chwili obecnej 

nie zostało podpisane, nie mniej jednak podjęta uchwała dotycząca dofinansowania 

jest wiążąca. Ponadto pan Starosta poinformował, iż nad prawidłowym załatwieniem 

sprawy dotyczącym obwodnicy czuwają posłowie pan Pietrzyk, pan Gierada oraz 

działania te wspiera pan Premier Piechociński. Pan Starosta dodał, że powiat nie jest 
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wstanie samodzielnie dofinansować obwodnicy. Dodał, iż ma nadzieję, że temat 

„obwodnicy” nie jest żadną grą polityczną. 

 

Następnie głos zabrał pan Przewodniczący, który podziękował panu Staroście za 

udzielenie odpowiedzi, oznajmiając wszystkim radnym powiatowym powinno zależeć 

na rozwoju tego regionu. Kontynuując zapytał czy są jeszcze jakieś pytania w 

omawianym punkcie obrad.  

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 5) Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

a) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na 

realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych. 

 Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Walas odczytał projekt uchwały w sprawie 

akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na 

realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych, a następnie zapytał czy 

może przejść do głosowania. 

 

Podczas odczytywania w/w projektu uchwały na salę obrad wrócił pan Starosta. 

Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 13 – osobowego składu radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest  „za” podjęciem 

uchwały, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXV.50.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr  4 do niniejszego protokołu. 

  

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu  Opatowskiego na lata 2013 – 2017. 

 Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu  Opatowskiego na lata 2013 – 2017, a następnie zapytał czy są uwagi do 

odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXV.51.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr  5 do niniejszego protokołu. 
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c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na  2013 

r. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Walas odczytał projekt uchwały w sprawie  

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 r. 

a następnie zapytał czy są uwagi, bądź zapytania do przedstawionej treści. 

 

W tym momencie na salę obrad powrócił pan Starosta. Od tej chwili obrady 

toczyły się wobec 14 – osobowego składu radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest  „za” podjęciem 

uchwały, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXV.52.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

d) braku przesłanek do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Jolanty 

Magierowskiej  

- przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej 

- podjęcie uchwały. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Jacka Dwojaka – 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Głos zabrał pan Jacek Dwojak, który powiedział, że w dniu 17 września br. 

odbyła się rozprawa administracyjna w sprawie ustalenia, czy zaszły okoliczności 

powodujące stwierdzenie wygaśnięcia mandatu radnej Jolanty Magierowskiej – 

stosownie do przepisów Ordynacji wyborczej do rad gmin, rad powiatów  

i sejmików wojewódzkich oraz przepisów wprowadzających ustawę – Kodeks 

wyborczy. W toku postępowania wyjaśniającego ustalono, że miejscowość 

Tarłów jest miejscem zamieszkania pani Jolanty Magierowskiej. Nadto ustalono, 

że w 2010 r. najmłodsze dziecko pani Magierowskiej kończyło gimnazjum  

w szkole w Tarłowie. Kontynuując powiedział, iż we wszystkich dokumentach 

rozliczeniowych w Urzędem Skarbowym, rodzina wykazuje miejsce 

zamieszkania w Tarłowie, również radna okazała rachunki za światło, wodę, jak 

również telefoniczne wraz z bilingami, gdzie godziny wykonywania połączeń 

były bardzo różne od rannych do nocnych. Listonosz, przesłuchiwany jako 

świadek, potwierdził, że pani Jolanta w większości osobiście odbiera pocztę, jak 

również widuje pozostałych członków rodziny. Pozostali świadkowie, 

potwierdzili, że radna wraz z rodziną w Tarłowie przyjmują wizyty, spożywają 

posiłki i koncentrują swoje życie. 

  

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zapytał czy ktoś ma pytania do pana 

Jacka Dwojaka - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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O zabranie głosu poprosiła pani Jolanta Magierowska, która powiedziała, że jest 

mieszkanką gminy Tarłów i w kolejnych wyborach będzie również startować  

z tegoż okręgu. 

 

Następnie pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie braku przesłanek do stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnej Jolanty Magierowskiej, a następnie zapytał czy są 

uwagi do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXV.53.2013 została podjęta. 

„za” – 11 głosów”, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 2 głosy  

(B. Kornacka, W. Zdyb). 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

W głosowaniu nie wzięła udziału pani Jolanta Magierowska. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr  7 do niniejszego protokołu. 

e)  przyjęcia rezygnacji członka zarządu Jolanty Magierowskiej i zwolnienia  

z pełnienia obowiązków członka zarządu. 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który poinformował, iż pani Jolanta 

Magierowska złożyła oficjalnie na jego ręce rezygnację z pełnienia funkcji 

członka Zarządu Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zapytał czy radni mają pytania. 

Nikt nie zabrał głosu. 

   

Wobec powyższego pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia rezygnacji członka zarządu Jolanty Magierowskiej i zwolnienia  

z pełnienia obowiązków członka zarządu. 

  

Następnie pan Przewodniczący zapytał kto jest  „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXV.54.2013 została podjęta. 

„za” – 12 głosów”, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 1 głos  

(J. Długosz). 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

W głosowaniu nie wzięła udziału pani Jolanta Magierowska. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr  8 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos  w realizowanym punkcie 

posiedzenia. 
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O zabranie głosu poprosiła pani Bożena Kornacka, która powiedziała, że na 

posiedzeniu komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej pan 

Przewodniczący informował, że wpłynęło pismo od związków zawodowych dotyczące 

chęci spotkania się z radnymi powiatu – czy coś się wydarzyło w tym temacie. 

Następnie pani Bożena Kornacka powiedziała, że powiat stara się o przejęcie bazy po 

GDDK i A Oddział w Kielcach - Rejon w Opatowie – baza w miejscowości Smugi 

 i jednocześnie zamyka się bazę Zarządu Dróg Powiatowych w tej samej miejscowości 

– radna zapytała jakie są plany co do tego miejsca. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który udzielił na powyższe odpowiedzi 

mówiąc, że jeśli chodzi o związki zawodowe to wycofały swoją prośbę, gdyż podjął 

się mediacji w tej sprawie i zostało osiągnięte porozumienie, czego potwierdzeniem 

jest przesłane pismo w /w sprawie. Następnie pan Starosta udzielił odpowiedzi na 

kolejne pytanie radnej mówiąc, że na dzień dzisiejszy bazą zarządza GDDKiA.  

W związku z tym, że baza obwodu drogowego usytuowanego w gminie 

Wojciechowice została przeniesiona do nowej siedziby w miejscowości Wyszmontów 

Starosta przejmuje jako organ wykonujący zadania administracji rządowej w zakresie 

gospodarowania nieruchomościami Skarbu Państwa i staje się właścicielem tegoż 

gruntu. Kontynuując powiedział, że w kolejnych działaniach wystąpi do pani 

Wojewody o przekazanie samorządowi powiatu na własność tego budynku, a po 

przeprowadzeniu całości procedur będą podejmowane wspólne decyzje. Obecnie jako 

przedstawiciel Skarbu Państwa ogłosi przetarg na wydzierżawienie i będą czynione 

starania w celu pozyskania inwestora, a tym samym koncepcji zagospodarowania. Pan 

Starosta dodał ponadto, iż teren o którym mowa jest to teren z pełną infrastrukturą,  

a także usytuowany jest bardzo blisko drogi krajowej biegnącej pomiędzy Radomiem 

a Rzeszowem. Pan Starosta w swojej wypowiedzi podkreślił również, że czym innym 

jest przejęcie na własność, a czym innym efektywne zarządzanie zasobami powiatu, 

czego potwierdzeniem są wszelkie rankingi, wysokości zadłużenia oraz nakłady 

inwestycyjne. Jedną z racjonalnych propozycji posunięć jest poszerzenie struktury 

Zarządu Dróg Powiatowych by utworzyć brygady przypisane do poszczególnych 

gmin, aby prace były wykonywane bardziej systematycznie tj. np. wycinka 

przydrożnych drzew, czyszczenie rowów melioracyjnych.  

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos  

w omawianym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

ostatniego punktu obrad. 

 

Ad. 7. Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady 

XXXV sesji Rady Powiatu w Opatowie”. 

 

Na tym sesję zakończono. 
Protokołowała:  

      Przewodniczący Rady Powiatu 

      /-/ Zbigniew Wołcerz 

mgr Justyna Zdyb  

mgr Milena Gatkowska 


